

## **P** Fast Park at EPA congress

The 14th EPA Congress will take place in Vienna from 23 – 25 September 2009. On the occasion of this international event Fast Park will provide support as a sponsor and exhibitor. The company will show its turnkey, site-independent, demountable parking system Fast Park, which permits setting up parking areas within a short space of time. Fast Park will likewise present the comprehensive reference list of parking facilities erected throughout Europe as well as services and interesting innovations delivered together with the product in the Middle East.

[www.fastpark.com](http://www.fastpark.com)



## **P** Fast Park beim EPA Kongress

Von 23. – 25. September 2009 findet in Wien der 14. EPA-Kongress statt. Anlässlich dieses internationalen Ereignisses wird Fast Park als Sponsor und Aussteller dieses Event unterstützen. Das Unternehmen wird sein schlüsselfertiges, grundstückunabhängiges, demontierbares Parksystem Fast Park präsentieren, welches das Errichten von Parkplätzen in kurzer Zeit ermöglicht. Fast Park präsentiert die umfangreiche Referenzliste von europaweit errichteten Parkeinrichtungen sowie Dienstleistungen und die interessantesten Neuheiten, die mit dem Produkt im Mittelosten geliefert werden.

[www.fastpark.com](http://www.fastpark.com)